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Facebook, je kunt als merk of retailer niet meer zonder. Maar hoe bereik je de juiste doelgroep en creëer je het
engagement waar je op mikt? Adviesbureau Ignite voor socialmediamarketing onderzocht ruim
achttienduizend Facebookposts van dertig merken, waaronder achttien retailmerken. De resulaten daarvan
laten zien wat wel en niet werkt, en zijn samengebracht in deze infographic.
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